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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2022/23:190 Polisnärvaron i kommunerna Smedjebacken och Ludvika 

Den statliga närvaron är viktig för att hålla ihop samhället men också för att 
skapa jämlik tillgång till service i hela landet. När staten lämnar hela 
kommuner genom att centralisera och slå ihop verksamheter på färre orter 
drabbar det denna jämlikhet. Många exempel i denna riktning finns: 
Arbetsförmedlingen, Skatteverket, Lantmäteriet. Det är i dag i princip bara 
Systembolaget som har direktiv om att finnas i samtliga svenska kommuner. 

Att det finns tillgång till polisiär närvaro är av yttersta vikt för att garantera 
trygghet, oavsett var man bor i landet. Från politikens håll har vi skjutit till 
stora summor pengar under flera år för att antalet poliser ska öka, och ändå 
finns det områden i Sverige där man inte märkt av någon skillnad. 

I Dalarna pågår just nu en förändring som skapar oro bland befolkningen, 
särskilt i kommunerna Smedjebacken och Ludvika. Smedjebacken har redan 
fått se de allra sista statliga jobben, förutom Systembolaget, lämna kommunen. 
Nu har det fattats beslut inom Polismyndigheten om att personalen som utgår 
från stationen som omfattar Ludvika och Smedjebacken ska flyttas och i stället 
utgå från Borlänge. Lokalsamhällen och personal har reagerat negativt på detta. 
Man är orolig för hur detta ska påverka den polisiära närvaron i våra 
kommuner. 

Därför frågar jag justitieminister Gunnar Strömmer:

 

På vilket sätt har ministern för avsikt att minska centraliseringen och arbeta för 
att garantera polisiär närvaro också i Smedjebacken och Ludvika kommuner?

………………………………………

Sofie Eriksson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-20
Besvaras senast
2023-01-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


